
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Mandag 4. mars 2024  

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 

Hanne-Eli Nordstrand, Arne Bredesen, Natalie Kløverød, + Ann (regnskapsfører) 

Forfall: Torunn Holtbakk, Janne Braarud Jensen 

Referat av: Tonje Skistad 

 

Sak 1 Økonomi 

God økonomi i klubben:  

Sum driftskonto:   300 665,21 kr 

Sum huskonto:   241 921,40 kr 

Sum høyrente-konto:  462 251,85 kr  

Nå som treningshallen er nedbetalt, har klubben mulighet til å spare mer.  

30 000 kr per måned vil settes inn på høyrentekonto; disse pengene er tiltenkt nytt 

dekke i hallen.  

Planlegger å sette 450 000 kr inn på en ny høyrentekonto med 6 måneders binding. 

Beholder 50 000 kr på driftskonto, resten settes på sparekonto med høyere rente. 

- Ann flytter penger til sparekonto / høyrentekonto.  

- Gabriele ordner fast spareavtale 30 000 kr per mnd.  

 

Sak 2 Årsmøte 

- Svanhild kjøper inn pølser, blomster, tørkerull (dispenser-typen).  

- Styret møter 16:30 for å sette fram stoler og gjøre klart.  

- Janne skriver ut medlemslister.  

- Forslag om nytt klubbnavn: Fredrikstad Brukshundklubb (FBHK)  

- Det er tilgjengelig to versjoner av klubblovene; én versjon på hjemmesiden (fra 

2017), og én versjon i papir (fra 2006). Hanne-Eli ringer NKK for å høre hvilke 

av klubblovene som er registrert for FOBK i deres system.  

- Grete undersøker hvor mange som har betalt treningsavgift så langt i 2024. 

- Forslag til årsmøtet neste år:  

o Fjerne valg av representant til NKK Østfold.  

o Revidere klubblover.  

 

Sak 3 Nytt dekke treningshall 

Har vært i kontakt med flere hall-eiere i Norge og Sverige for å høre deres erfaringer. 

Forslag fra Sverige: Legg mel-sand istedenfor å støpe. Kunstgress kommer oppå. 

- Svanhild jobber med å få en pris på dette.  



Har mottatt pris på kunstgress fra Sverige: Anslår ca. 900 000 kr i totalkostnad. 

Klubben vil spare penger frem til i høst, og da avholde ekstraordinært årsmøte når 

det skal avgjøres om vi vil starte prosjektet med nytt dekke i hallen.  

 

Eventuelt 

- Det er kommet e-post hvor et medlem forespør å få en anbefaling fra klubben 

for å kunne ta dommerutdannelse i lydighet. Godkjent; Torunn skriver en 

anbefaling.  

- E-post fra «The Challenge» med forespørsel om klubben vil være premie-

sponsor (2000 kr). Godkjent. Tonje svarer på forespørselen, og innhenter 

kontonummer som pengene skal overføres til. Gabriele overfører.  

- E-post fra medlem: Ønsker at alle skal skrive et innlegg i hall-gruppa når de 

skal ha egentrening i hallen, og ca. hvor mye plass de vil trenge.  

o Vedtatt at de som skriver i hallgruppa har førsterett på å trene; de som 

ikke har skrevet seg opp, må vike.  

o Forslag om ukentlig innlegg fra FOBK-brukeren hvor medlemmer kan 

skrive seg opp til hall-egentrening i kommentarfeltet.  

- Det er blitt observert at klubbens agility-utstyr blir brukt på egentrening av 

medlemmer som ikke har opplæring i bruk av utstyret, og derfor har brukt det 

på feil måte (for eksempel bruk av mønet uten å ta opp hjulene). Feil bruk av 

utstyr kan føre til skader på utstyret og på hunden.  

o Tonje tar opp dette med gruppelederne. Gruppelederne får opplæring i 

sikker bruk av utstyr, og kan videre lære opp interesserte i sin gruppe.  

o Det vil henges opp skilt i hallen om at de som ønsker å benytte utstyr til 

å trene, må ta kontakt med sin gruppeleder for opplæring.  

- Ønske fra leieboer om egen parkeringsplass. Godkjent; Tonje ordner et skilt 

med «parkering reservert beboere» (evt. «reservert bilnummer»).  

- Norsk Tibetansk Terrierklubb, som skal leie klubbens område i juni og 

september, har kommet med følgende forespørsler på e-post:  

o Mulighet for å campe ved siden av hallen med bobil / campingvogn / telt 

(uten strøm og vann).  

▪ Godkjent. Bobiler kan stå på grusen eller på kunstgressbanen, 

telt kan stå på en utvalgt del av gressplenen.  

o Mulighet for å låne grill i etterkant av utstillingen i juni.  

▪ Godkjent. Grillen ved gapahuken kan lånes.  

o Mulighet for å trekke inn i hallen om ettermiddagen om det blir regn.  

▪ Ikke godkjent. Hallen disponeres av NTTK kun de timene hvor 

de leier hallen. Ved regn kan gapahuken benyttes.  

Tonje sender svar på e-post.  

- Da Marita ikke lenger har ansvar for innkjøp av dommergaver, blir ansvaret nå 

på hver enkelt gruppeleder, for gruppas stevner. Maks 300 kr per 

dommergave. Svanhild tar opp dette på gruppeledermøte.  

- Kreativ Lydighetsgruppa bruker ikke sin facebookgruppe for å planlegge 

treninger. Dette gjør det vanskelig for andre medlemmer å vite om hallen er 



opptatt eller ledig i deres treningstid. Tonje gir beskjed om at det må legges ut 

på gruppa når Kreativ Lydighet har planlagt trening i hallen.  

- Den nye hjemmesiden er nesten klar for publisering; det behøves bare noen 

bilder og litt mer tekst.  

- Gjennomgang av Visma Skanner med Ann:  

o Kontaktinformasjon sendes Ann på e-post, så hun kan lage brukere til 

alle styremedlemmer.  

o Last ned appen «Visma Skanner» og følg utdelt oppskrift for å logge 

inn.  

o Ved kjøp for klubben legges kvittering direkte inn i appen.  

o Det må fortsatt sendes e-post til Gabriele for å få tilbakebetalt for kjøp.  

o Faktura som må betales skal fortsatt sendes Gabriele.  

- Elektrikere skal bytte ett sluknet lys i hallen og ett i klubbhuset.  

- Gabriele har søkt Lions om pengestøtte til kjøp av treningsutstyr.  

 

 


